

Important information for DALI Pro Software Update 1.x → 2.x

The Version 2.x of the DALI Professional contains a different internal structure for the realization of new functions. Version 1.6 projects can be imported, whereby only the device data and the main functions can be adopted. Manual post-processing / testing of the project is necessary.

Please download and save the current configuration from the system with the software version v1.6 before the update. This is the only way to ensure that in case of problems, the old configuration can be deployed.

Wichtige Information zum DALI Pro Software Update 1.x → 2.x

Die Version 2.x der DALI Professional beinhaltet eine andere interne Struktur zur Realisierung neuer Funktionen. Version 1.6 Projekte können importiert werden, wobei nur die Gerätedaten und die Hauptfunktionen übernommen werden können. Eine manuelle Nachbearbeitung / Prüfung des Projektes ist notwendig.

Bitte vor dem Update die aktuelle Konfiguration aus der Anlage mit der Softwareversion v1.6 herunterladen und sichern. Nur so kann gewährleistet sein, dass Sie im Fall von Problemen, die alte Konfiguration wieder zurück gespielt werden kann.